
 1 

 

 

 

 
Dagsorden: 
 

19.00-20.45:  

1) Nyt fra elevrådet 

 

 

 

 

 

2) Meddelelser: 

- Spørgsmål til udsendte meddelelser 

- Kort nyt fra medarbejderrepr. og øvrige 

 

 

 

 

 

 

3) Status, byggeri (fast punkt resten af 

skoleåret) 

 

 

 

 

 

 

 

 

4) Status omkring skolebestyrelsesvalget 

   - Status på opstillede 

   - Drøftelse om rekruttering 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5) Kort orientering om skolens arbejde med 

meddelelsesbogen (tidligere elevplan) 

   → Beslutning vedr. bestyrelsens involvering  

 

Kort pause 

 

20.45-21.30: 

6) Skolens madpakkepolitik (fortsættelse fra 

sidste møde) 

- Drøftelse af nuværende tilbud og 

skolebestyrelsens ønsker fremadrettet.  

 

 

Afbud: Tina, Nina, 2 elevrådsrep.,  

 

1) Victor og Lukas har været til fælles-elevrådsmøde. De har arbejdet 

med planlægning af elev-demokratidagen. Erik refererede. 

Evaluering af skolefest: Godt med en fest hvert 3. år.  For lidt tid til 

udskolingselevernes skuespil. 

2) 

Valgmøde: Der deltog 1 interesseret. 

Ift. skolens normering: Vi er i gang med at regne på vores ressourcer, det 

ser ud som om antallet af ansatte går i nul. Vi har et svagt stigende 

børnetal. 

MED-udvalg: Har gang i trivselsarbejdet på baggrund af tidligere 

undersøgelser. 

3) 

Vi har afholdt vores første byggeudvalgsmøde. Deltagerne var ledelsen, 

Ole, 2 medarbejdere (Erik og Anne), arkitekt og byggesagkyndig fra 

kommunen. 

Vi skal bl.a. på skole-byggeribesøg i Funder/Kragelund (Tollundskolen) 

og Dybkær. Den 8/4. 

Der er derudover opstillet 4 underudvalg: Mellemtrinnet, Faglokaler, 

Organisatoriske forhold og ”Andre interessenter”. (Tandpleje osv.) 

4) 

Status på kandidatlisten: Vi har 1 bekræftet opstillet. Så vi har 3 

opstillede, så vi er derfor inden for grænsen på de 7 forældrevalgte, så 

mangler vi 2 suppleanter, som kan findes nu eller senere! Det er deadline 

fredag d. 22/3.  

Under mødet tikkede der endnu en interesseret ind! Så mangler vi kun 1. 

Der skal sendes et brev til forældrene i kommende 0. klasse via 

børnehaven. 

Rikke skriver et udkast til en sidste øjebliks forældrebrev! 

5) Morten lavede et oplæg. 

 

 

 

6) 

Julie viste 2 videoer fra forskellige skolemadsudbydere. 

Kristina sender en føler rundt i formandsnetværket. Herefter kunne vi 

spørge forældrene, om der vil opbakning til en madordning. 
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7) Evt.  

 

----------------------------------------------------- 

Kommende punkter: 

Bestyrelsesvalg 

Byggeri 

Afrunding af bestyrelsesperioden 

Herefter kan der evt. sendes følere videre til skoleforvaltningen / 

kommunen. 

7) EVT. 

Hvordan er det med skolebestyrelsens repræsentation ved 

forældremøderne ifm. arbejdet med skolens værdier? Dette var 

oprindeligt tanken, men virkeligheden er blevet, at klasserne selv står for 

punktet, jvnf. oplæg fra PALS/trivselsteamet. 

Herunder kom der også en snak om evaluering af skolefesten og 

elevernes arbejde med værdierne. Hvordan / hvornår gør vi det? 

Forælderinvolvering, hvordan? Hvor er forældrene egentlig henne i en 

skolefest? Hvem er festen for? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


